
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for byer og landdistrikter

Dato: 9. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 170
Vil ministeren redegøre for, om der, i den tid hvor der har været en strandbeskyttelseslin
je, er blevet bygget så stort et projekt, som det Lolland Kommune planlægger på det nye 
forland, som bliver etableret i forbindelse med anlæggelsen af Femern Bælt, inden for 
strandbeskyttelseslinjen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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